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Abstract (en)
[origin: US5011118A] The invention concerns a jack (10) with at least one leg (12) and an arm (16) that is connected to it, that can move up
and down with its position varied by an adjusting mechanism (26), and that has a supporting plate (40) at its outer and free end that pivots on a
horizontal shaft (52) on the arm. The supporting plate is secured to the shaft by at least one eye (50) that is stamped out of the supporting-plate
component, whereby the ends of the eyes are in one piece with components of the supporting plate.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen Wagenheber 10, an dem ein Tragarm 16 mittels eines Gelenkbolzens 14 schwenkbar angeschlossen ist. Am
vorderen Ende des Tragarmes 16 befindet sich eine vertikal schwenkbare Tragplatte 40, die über eine Achse 52 mit dem Tragarm 16 gelenkig
verbunden ist. Hierzu weist die Tragplatte 40 an der Unterseite zwei mit Abstand zueinander angeordnete nach unten herausgestanzte Ösen 50 auf,
in die die Achse 52 eingeschoben ist. Die Achse 52 ist mit Seitenwangen 54 des Tragarmes 16 fest verschweißt.
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